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Föregående mötesprotokoll nr 4-90 godkändes \

$l' "'Under oktober har rapporterals en brist i avloppssystemet
Kantyxgatan 17-31. I den "gravt' där husets stamledning går
stäIle marken sjunkit och avloppsröret fått sig en knäck.
för att åtqärda felet.

$ 1.
Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade
öppnat.

Nr 5 1990

Protokoll fört, vid Bronsyxan Samfällighets-
f örenings styrel semöt,e den 17 okt,ober 1 99A .

Närvärande: Magnus Månson
Erik Wredling
Birgitta Rydh
Peter Haglund
samt suppleanterna
Benita Färdigsson
Mats Pettersson
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föreningsstämma

$ a.
M. Månson meddelade att Televerket har bett om vissa uppgifter, var-
för en lista skickats där alla anslutna fastigheter framqår - utan
namn på innehavaren.
Dessutom har Tel-everket skickat över 120 st klister-märken med info.
om telefonnummer vid feLanmäIan resp. anmälan om extra utbud. Dessa
etiketter kommer att distribueras tillsammans med kallersen till
föreningss iämman .

$ :.
Kassören Erik wredling medderade att inga nya informationer fram-
kommit som påverkar föreningens ekonomi.

S e.
Lika förra säsongen besl-öts att vi inte låser oss för fast kontrakt
med någon snöröjare, utan avropar tjänslen efter behov. Gunnar Larsson
uppdrogs att kontakta tidigare entreprenör för att bekräfta villkoren
även för denna säsong

$ z.
Inför årets föreningsstämma kunde konstateras att:
- Det inte inkommit några motioner från medlemmarna.
- styreJsen kommer att såsom tidigare aviserats Iägga en proposition

om stadgeändring, vil-ken i korthet går ut på att föreningen årligen
avsätter medel tiIl en förnyelse- och reservfond.
KaIlelse utsändes till samtliga medlemmar senas! 5 nov.
Arets stämma hålres den 20 nov. i Brandthovdaskol-ans matsaL.

$ e.
Den årJ"iga besiktningen av föreningens anläggningar och inventarier
skedde den 6 okt. Inget extraordinärt fanns att rapportera.

Besikt,ning



$ 9' Nästa möte
Nästa styrel.semöte bestämdes tiII den 20 nov i anslutning tifl, förenings-
stämman

$ to.
Ordf,. M. Månson tackade för visat intresse och förkrarade mötet av-
slutat.

Avslutning
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